
Referat fra fællesmøde den 27. juni 2023. 

Afdeling Deltagere Info Hvad har vi succes med Hvilke udfordringer har vi Ideer 

Bestyrelsen Jens, Lonnie, 
Pia, Hanne, 
Lasse, Ken, Lene 

 Der er kommet et godt 
samarbejde med skolen. 
 

 Hvis nogen oplever 
udfordringer i forhold til 
skolen, skal der gives besked 
til Gitte eller Jens.  
Der er et ønske om, at der 
gives besked til udvalgene 
inden der er møder med 
skolen, så udvalgene kan 
melde ind hvis de har noget 
der ønskes drøftet. 

NRUI Nyt Leni  Det går generelt godt. Der er udfordringer med 
omdeling af bladet efter 
sommerferien. Leni er i dialog 
med skolen og afventer 
afklaring. Lasse kontakter 
forældrerådet i nuværende 5. 
klasse. 

Indlede et samarbejde med 
borgerforeningen, der i 
forvejen deler et blad ud. Det 
er dog kun i Næsbjerg by. 

Løb 
 
 

Jens, Leni, 
Bente  
 

Der er nu 30 
medlemmer, 
som er delt op i 
3 grupper efter 
niveau. 
 
Overvejer at 
flytte lørdags- 
træningen og 
lave initiativer 
if.ht. løbere der 
stagnerer. 

NRUI blev nr. 1 til crossløb. 
 
Mange løber halvmarathon. 
 
Et enkelt medlem, Michael, 
har netop gennemført et løb 
på 103 km. 
 

  



Motion under 
åben himmel 

Inger Nørgaard Der er 20 
medlemmer og 
der har været 
trænerskifte. 

Det sociale fungerer godt. Kun vejret er en udfordring.  

Badminton Thomas, Ebbe Børneholdet har 
ikke været fyldt 
op i år. 
Thomas 
overvejer om 
fredagstræninge
n fremadrettet 
skal være reel 
træning eller at 
børnene bare 
kan få lov at 
spille. 
 
Voksenholdet: 
Kører 
nogenlunde som 
normalt. 

Voksenholdet: Der var god 
tilslutning til nytårshygge. 

Ebbe har ikke adgang til data 
vedr. hvem der har betalt så 
det kan sikres at de der 
booker baner også har betalt. 
Det bliver løst så Ebbe får 
adgang. 

 

Petanque Karen, Anne 
Grethe, Egon 

Der er kommet 5 
nye spillere.  

Klubhuset er blevet malet. Den nederste bane er blevet 
skadet af regnvand. Det bliver 
løst. Der kommer måske en 
lille regning. 
 
Der sidder en 
forlængerledning udendørs 
der har sammenhæng til 
padeltavlen. Lasse vil enten 
selv skifte den. Eller få det 
gjort 

 



Arrangementsud
valget 

Thomas Der er 10 
medlemmer. 
Udvalget er ikke 
helt enige om, 
om der er behov 
for flere 
medlemmer. 

Der ligger en rimelig plan for 
byfesten allerede. Udvalget 
er spændte på hvad det 
kommer til at betyde, at det 
er samme tidspunkt som 
kulturugen. Forhåbningen er 
at det kan give et bredere 
tilbudsudvalg. 
 
Der er kommet sponsorer til 
musikken. 

Overskuddet er ikke ret stort 
men tombolaen giver godt. 
Måske skal priserne hæves. 
 

At arrangementsudvalget 
skriver rundt til de andre 
afdelinger om de ønsker 
noget med på 
byfestprogrammet. 

Gymnastik Christina, Anne-
Lise, Heidi 

Der er fokus på 
overordnet drift 
og at gøre ting 
smartere. 

Det har fungeret godt at 
“aflønne” på en anden og 
smartere måde. 
 
Hjælpetrænere der tager på 
efterskole eller skal 
konfirmeres, får alle en 
hilsen så der ikke gøres 
forskel. Det fungerer godt. 

Udvalget savner information 
om at hallen planlægges åben 
i byfestugen -inden det står i 
NRUI bladet. Generelt er der 
et ønske om gensidig 
kommunikation. 
 
Der bliver nemt rodet i 
redskabsrummet.  
 
Der bruges en del kræfter på 
at finde trænere. 
 
Der er mange ting der skal 
være styr på. Det ville være 
rart at kunne dele det ud på 
flere men det kan være svært 
at forudse udfordringerne.  

Man kan tage billeder af hvor 
tingene skal ligge i 
redskabsrummet. Henning 
pedel vil også gerne have 
besked når det ikke fungerer. 
 
Hvis man får beskrevet 
opgaverne enkelt vis kan det 
være nemmere at få folk til at 
hjælpe. Der kunne f.eks. være 
én der bestiller tøj til alle 
afdelinger. 
Man kan også lægge 
opgaverne op på “Alle os i 
Næsbjerg” på Facebook. 

Fodbold Torben, Jes Ungdomsafdelin
gen har været 
selvstændig i ca. 
1 år. Der er ca. 

Der er lavet flere 
arrangementer med stor 
succes. 
 

Der er altid nogen der ikke 
har betalt kontingent. En ide 
er at få udleveret en trøje når 
der er betalt. Der kan være et 

Bestyrelsen/ kassereren kan 
hjælpe med at få indkrævet 
kontingent. 
 



140 medlemmer 
(en stigning på 
ca. 40) ved at 
fokusere på 
ungdommen.  
 
Seniorafdelingen 
er ikke så 
velfungerende 
som tidligere. De 
er nu i serie 4 og 
der er færre 
medlemmer. 
 
Der er et 
damehold med 
34 medlemmer. 

NRUI er blevet DBU 
børneklub. 
 
Der er et godt samarbejde 
med skolen if.ht fodbold. 

dilemma if.ht. om nogle børn 
kan blive udstillet. Det er 
vigtigt at forældrene får 
besked hvis det indføres. 
 
Der forsvinder bolde fra 
boldrummet til skolen. 

Der kan være en tovholder på 
hvert hold der holder øje med 
hvem der deltager uden at 
have betalt. Det har fungeret 
før på andre hold. Blandt 
andet ved at hente en liste i 
conventus for at få et overblik 
over betalende medlemmer. 

Padel  Der er 115 
medlemmer 

  At lægge fliser og lave en 
cykelparkering omkring 
banen/ op til petanque. 
 
Det er aftalt med skolen, at 
de må male en firebold-bane 
på det frie betondæk hvor 
bænkene står nu. Det må 
bruges til forskelligt. 

Klubhuset Lonnie 
informerer på 
vegne af Britta 

Der laves en 
tjekliste til 
klubhuset, så der 
bliver ryddet 
ordentligt op. 
Der på lige nu 
ikke grilles pga. 

Køkkenet et renoveret og 
stort set alt indhold i 
skabene er nyt. 
I klublokalet er der kommet 
nye gulve og malet, der er 
kommet en projektor op, 
nye borde og stole. Der 

  



afbrændingsforb
uddet.  

kommer nye børneborde 
samt nogle spil. 
Der er stort set kun brugt 
lokale sponsorer. 

Der var ikke deltagere/oplysninger fra de andre afdelinger. 

 

Ideer til at gøre fællesmøderne bedre:  

At alle deltagere præsenterer sig ved mødestart.  

At bestyrelsens forventningerne til tovholderne bliver vendt.  

At afdelingernes årshjul bliver vendt if.ht planlægning. Det er ikke alle der har et årshjul og det er muligt at alle skal have det på sigt. 

At andre afdelingers succeser kan give inspiration. 

Afholde to fællesmøder om året mod at man informerer lidt mindre pr. gang. 

 

Eventuelt: 

Når udvalgene har noget der skal tages hånd om/drøftes/ efterspørger informationer om, skal der i udgangspunktet blot tages kontakt til den respektive 

kontaktperson fra bestyrelsen. Der ligger også en del informationer på NRUIs hjemmeside / i håndbogen. 

Der efterspørges en database med materiel for overblik over hvad vi har. 

Den 1. november skal afdelingerne have indmeldt budget til bestyrelsen. Deri skal også indskrives ønsker for det kommende år.  

Alle udvalg opfordres til at opdatere hjemmesiden løbende. Derigennem kan der deles til Facebook. 

Der forslås at der reklameres for hjemmesiden på trøjerne. 

Der kan evt. laves en aften med undervisning i hvordan udvalgene kan lægge ting ind på hjemmesiden. 

Den 20. juli er deadline for materiale til NRUI bladet. 



 

Referent 

Lene Munck. 

Referatet er efterfølgende godkendt af bestyrelsen. 


